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Verzonden: donderdag 7 maart 2024 10:4 

Beste griffie, 

Graag vraag ik namens Van der Plas een e-mailprocedure aan.  

Het volgende is aan de hand:  

De (biologische) fruitteeltsector beschikt dit seizoen niet over effectieve middelen om de 

appelbloesemkever te bestrijden en voor de biologische teelt ontbreekt ook een effectieve methode 

voor de bestrijding van schurft. In andere landen zoals Duitsland en België is dit wel het geval. De 

NFO heeft mede namens Prisma, de vereniging voor biologische fruittelers, hiervoor de zogenaamde 

vrijstellingen aangevraagd bij de minister van LNV.  Zowel voor de bestrijding van de 

appelbloesemkever als schurft betreft het alleen biologische middelen. Tot op heden heeft de sector 

nog steeds geen uitsluitsel van de ministers van LNV en I&W gekregen, terwijl het fruitteelt-seizoen 

begint. De sector heeft toestemming voor deze biologische middelen in hun gereedschapskist nu 

echt nodig. Het moment om deze middelen in te zetten is nu. De fruittelers kunnen niet nog een 

week wachten. Hoe langer zij moeten wachten, des te catastrofaler de gevolgen voor de sector. Dit 

verzoek kan niet wachten tot de volgende procedurevergadering. Een week maakt een enorm 

verschil. Kijk hiervoor naar de grote verliezen in de fruitteeltsector van vorig jaar.   

De sector heeft nog steeds geen uitsluitsel van de ministers Adema en Harbers. Er is door de sector 

een verzoek voor vrijstelling ingediend, en normaal moet binnen 3 maanden een reactie op dat 

verzoek zijn. Die drie maanden zijn verstrekken en er is nog helemaal geen zicht op een vrijstellingen, 

of überhaupt een beslissing.  

Wij willen graag binnen een week een brief van de ministers Adema en Harbers waarin zij aangeven 

hoe ver het staat met de zogenaamde vrijstellingen, wanneer uitsluitsel gegeven wordt en waarom 

de procedure in Nederland zo lang moet lopen.  

Met vriendelijke groet, 

Kevin Brouwer 

Beleidsmedewerker Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 
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Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 


